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Prezydent Miasta Łodzi 

INTERPELACJA 

Proszę  o informację  na temat aktualnej ilości pustostanów, czyli o ogólnej 

liczbie mieszkań  w zasobie miasta, w których nie ma lokatorów. Proszę  o podanie ile 

z nich jest niezasiedlonych z uwagi na konieczne do wykonania remonty tych lokali, z 

uwagi na to, że ich stan techniczny uniemożliwia ich zasiedlenie. Proszę  o informacje 

czy znajdują  się  one w budynkach wyłączonych z użytkowania lub są  lokalami 

wyłączonymi z użytkowania. 
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